
---

"-

Korcula, 30. studeni 2009. godine

ZAPISNIK

sa sastanka clanova Izvršnog odbora Zajednice športskih udruga Grada Korcule(
Šutalo, Fabris, Ipša i Todorovic) s gradonacelnikom gosp. MirkomDuhovicemi zamjenikom
gradonacelnika gosp. Francom Stenekom održanog u velikojvijecniciGrada Korcules
pocetkom u 10,00 sati.

Ad.l.!
predsjednik Zajednice gosp. Šutalo u par rijeci upoznao nazocne zašto se tražio ovaj

sastanak, kao i što mu smeta u odnosima Grada i Zajednice; istaknuo je da se u vrijeme
gosp. Kalogjere pokušao oživjetišport u MO,ali se pokazao bezuspješan; naglasio je da se
nakon sastanka održanog 08.07.09.g. kada smo dobilipotpunu potporu od Grada u svezi
rada Zajednice, kao i za donesene akte Zajednice, sadašnja situacija odnosa nešto
drugacija???; posebno je istaknuo što zamjera gradradonacelniku da nije demantirao clanak
kojije izašao na stranicama Korculanet dana 24.07.09. godine u kojem gosp. Farac Marko(
predsjednik BK«PUPNAT») istaknuo da je Gradonacelnikdao jasan stav « nema sredstava
dokse pravilnikne usvoji« , a svimaje jasno da se istiPravilnikna zadnjojSkupštini
Zajednice održane 02.03.09.g. usvojen s 13 glasova «ZA»i 1 glasom «PROTIV»,s time da
isti može imati izmjene i dopune; ponovo je naglasio da se nitko ne može financirati mimo
Zajednice, a i ukolikotoga i bude da se pismenim putem obavijesti Zajednica; istaknuo je da
je zbog lošeg prilivasredstva Zajednicizatražio pomoc od Zajednice športa županije od kojih
smo do sada dobili30.000,00 kuna i iste rasporedili clanicama Zajednice; ponovo se osvrnuo
na organiziranje i natjecanje djece u malom nogometu ove godine, koja je krenula prošle
godine koju je gosp. Kalogjera poduprio sa financijskominekcijomod 30.000,00 kuna s time
da se ista oformi i da se zna tko je voditelj tog natjecanja, te sada postavlja pitanje dali se
zna voditelj i dali se ista financira i s kolikosredstava; istaknuo da su i dalje glavni akteri
afera koje se kao dogadaju u i oko Zajednice gosp. Farac i Šegedin te da tima istima treba
stati na kraj kako od strane Grada tako i od Zajednice posebno kada tražu dodatna
financijska sredstva mimo Zajednice, a isti ne ispunjavaju obveze prema Zajednici i Gradu:

Ad.2.!
Gradonacelnik pozdravio nazocne te u svom izlaganju istaknuo neke stvari; istaknuo

da je imao razgovor s gosp. Farcom kada je bio na otvaranju i dodjeli nagr.ada na turniru
biljara u Pupnatu ; takoder je istaknuo da su se dodjeljivalaneka sredstva izvan Zajednice (
Farac, Šegedin - put u Ceškoj, KPK-a, pokroviteljiturnira, kupnja lopti itd.); što se tice
teksta kojije objavljen na Internet stranici njegov je stav da nece nikomu odgovarati kada se
zna da je ista stranica privatnog vlasništva; istaknuo da bez obzira na ovaj tekst nije stopirao
dodjelu sredstava Zajednici, a to znaci da gosp. Farac nije napisao istinu; naglasio je da
nikome, a posebno Gradskoj upravi ne pada na pamet da ruši Zajednicujer time dovodi u
pitanje sistem i funkcioniranje športa na podrucju Grada i šire; u daljnjem izlaganju istaknuo
je neke radnje koje su pred Gradom a to su: cim prije cemo pokušati pronaci osobu za
procelnika športa pri Gradu - radimo na izmjenama i dopunama službenih internet stranica
Grada Korculegdje cemo ukljucitii šport - takoder cemo raditi da se donese odluka koje ce
se manifestacije od interesa Grada financirati iz Proracuna - što se tice Taekvon do kluba
«FORTECA»i gosp. Šegedina moje je mišljenje da je to polu privatni klub i da se i o tome
treba ocitovati sa istim;



Ad.3.1
Zamjenik gradonacelnika gosp. Stenek pozdravi nazocne te u nekolikorijecidao svoj

osvrt na odnose Grada i Zajednice; istaknuo pohvale za rad Zajednice, kao i za donošenje
pojedinih akata, te smatra da je teško raditi sa 16 razlicitihUdruga, a posebno sa pojedinim
celnicimaistih; naglasio da bi se trebali cešce nalaziti i zajedno rješavati probleme razvoja
športa na podrucju Grada kao i oko vodenja politikeizgradnje športskih objekata na ovom
podrucju, a posebno kada se zna da je naš otok domacin Igara otoka svijeta 2016. godine
???;'što se tice gosp. Farca taj covjek od njega nikada nije dobio potporu, vec ga je uvijek
nastojao uputiti na pravi put tj. da se nade sa ljudima iz Zajednice i da se zajednicki riješe
problemi koje ima; istaknuo je da je u planu da se sve športske manifestacije koje su od
interesa Grada transferiraju Gradskom vijecu i da isti donesu odluku o prioritetima; ponovo
naglasio da bi se trebalo s gosp. Farcom i gosp. Šegedinom otvoreno razgovarati i na licu
mjesta vidjeti koji su to problemi, kao i o drugim stvarima koji se protežu kroz rad udruga;
što se tice financijskihsredstva za ovu godinu obaviti ce se razgovor sa procelnicomgda.
Kosovicte napraviti rebalans, ali do kraja ove godinu sredstava nema, a za 2010. godinu
treba napraviti raspodjelu prema Pravilniku tj. prema sredstvima iz Proracuna Grada i
županije;

Ad.4.1
gosp. Fabris istaknuo da se treba pomoci oko organiziranja i aktiviranja športa u

malim mjestima, ali izgleda da je problem tko ce to sve skupa organizirati i voditi; naglasio
da pojedinicelniciUdrugauvijekimajuu ustimaiste športove( rukomet,plivanje,bocanje)
samo radi financiranja, te smatra da se tima istima ne treba dati potpora od strane Grada;
istaknuo problem oko placanja termina korištenja male športske dvorane i «Balon-a», te da
to treba riješiti izmedu Ustanove - Grada i clanica korisnikatih objekata;

Ad.S.1
gosp. Ipša istaknuo da Zajednica ne postoji samo radi transferiranja financijskih

sredstava clanicama vec da treba raditi na razvoju športa na nivou Grada i šire; vezano za
istupe Farac, Šegedin i Peric su ljudi koji na bilo kojinacin žele srušiti Zajednicu i ljude u istoj
koji se svojim radom bore na sve moguce nacine da se svim clanicama udovoljinjihovim
zahtjevima pa cak i više nego što se može i što neke clanice zaslužuju; naglasio je da bi se
trebalo nalaziti cešce, kao i da se ovaj naš rad i trud uvaža od strane Grada te da se radi na
strategiji ( planovima ) razvoja športa; naglasio je u kratkim crtama na koje problema nailazi
rad teniskog kluba «KORCULA»,a posebno na uvjete rada; istaknuo da bi se trebao tenis
više ukljucitiu turistickoj ponudi Grada, a pogotovo kada se zna da županijskiteniski savez
ima licencuza organizaciju turnira;

Z A K L J UCE N O:

11
da se vidi s Jedinstvenim upravnim odjelom - financije, situacija oko
financiranja do kraja godine, kao i izrada rebalansa Proracuna za 2009.
godinu te Proracun za 2010. godinu;

21
da se organizira sastanak za lS dana sa predstavnicima BK »PUPNAT» i
TAEKWON DO KLUB «FORTECA» na kojem bi se nastojali riješiti problemi
istih;



31
pripremiti spisak športskih manifestacija od interesa Grada Korcule kojima
ce pokrovitelj biti Grad Korcula;

41
formirati odbor koji ce raditi i pripremiti strategiju razvoja športa Grada
Korcule za dulji period

Sastanak završio u 12.05 sati

ar:

Dostaviti:

1. Gradonacelniki Grada Korcule
2. Zamjeniku Gradonacelnika Grada Korcule
3. Predsjedniku Gradskog vijeca Grada Korcule
4. Clanovima Izvršnog odbora Zajednice športskih udruga Grada

Korcule
5. Arhiva-ovdje


